

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Ukraine, 10 Reasons to Visit Ukraine :

According to data provided by the Ministry of Economic Development of Ukraine, 11.1 million tourists visited Ukraine in 2017. This number is recorded as 7 percent more than last year.

1. Cheap :



Ukraine is preferred by many tourists because it is cheap. It is one of the cheapest countries in the world, far from Europe. During the trip, a country where money can be spent enjoyable time without concern.

2. Top Level Security :



Ukraine is thought to be dangerous from a distance, because of the recent war, and contrary to what is believed, the trust of local people and tourists is overcome. People from all over the country can walk safely through the streets of the city from the first lights of the morning until the end of the night.

3. Independence Square :



The symbol of the square is the "Freedom" monument. It is a meeting place in Ukrainians, except that it is only a challenge for tourists coming to Kiev to take photographs. The square of independence is at the head of places to visit in Kiev.

4. Open Air Architecture Museum :



Baroque style buildings reflecting the Renaissance period UNESCO took Lviv in the World Cultural Heritage List. There are 68 museums in the city. There is a cemetery of the Art of Wonders of the past. The city, which has medieval European architecture, is at the forefront with its different architectural features of the buildings located at the Market Place. You will want to be photographed at any moment as you travel this architectural beauty.

5. Tunnel of Love :



The Loch Tunnel in the town of Kleven in Ukraine is a very popular stop for romantic photographs. The railway is still being used. Three times a day the wood is moved to a nearby factory.

6. Odessa Catacombs :



Katakomb is also a shelter for the Partisans during the Second World War. About 40 km from the city of Odessa, the Katakombs consist of 3 kats and travel up to 16 meters below the floor. There so many things inside in a variety from the hospital to the reading, from the kitchen to the church.

7. Lviv Theatre of Opera and Ballet :



The Lviv Opera House, one of the most beautiful opera houses in Europe, is almost the symbolic structure of the city. It was built by Architect Zygmunt Gorgolewski in 1897 and now stands today in all its splendor.

8. Friendly and Helpful People :



The Ukrainian people are hospitable people who are well known for their gentle behavior to the tourists. Ukrainians, who are trying to help even foreign tourists, the problem of communication is also getting rid of it, and this makes Ukraine one of the only countries that you can go without knowing the language.

9. Ukrainian Girls :



The vast majority of girls are really beautiful and well-groomed. You can not see the Kiev woman without care. Girls are very kind, they do not break their elegance at all. Whenever you want to meet you can be sure that you will get a polite response.

10. Night Life :



For nightlife there is not much concept like Friday or Saturday, you can see that the clubs are full each night.

TR

Ukrayna'da Turizm, Ukrayna'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Ukrayna Ekonomik Kalkınma Bakanlığı tarafından sağlanan verilere göre 2017 yılında Ukrayna'yı 11,1 milyon turist ziyaret etti. Bu sayı geçen yıla göre yüzde 7 daha fazla olarak kayıtlara geçti.

1- Ucuz:

Ukrayna ucuz olduğu için birçok turist tarafından tercih edilmektedir. Avrupa'dan uzak, dünyanın en ucuz ülkelerinden biridir. Gezi sırasında paranın da keyifli vakit geçirebileceği kaygısız bir ülke.

2- Üst Düzey Güvenlik :

Ukrayna'nın yakın zamanda çıkan savaş nedeniyle uzaktan tehlikeli olduğu düşünülmekte ve sanılanın aksine yerel halkın ve turistlerin güveni sarsılmaktadır. Ülkenin dört bir yanından insanlar, sabahın ilk ışıklarından gecenin sonuna kadar şehrin sokaklarında güvenle dolaşabilirler.

3- Bağımsızlık Meydanı :

Meydanın simgesi "Özgürlük" anıtıdır. Ukraynalılar için bir buluşma yeridir, ancak Kiev'e gelen turistler için fotoğraf çekmek için sadece bir meydan okumadır. Kiev gezilecek yerlerin başında bağımsızlık meydanı geliyor.

4- Açık Hava Mimarlık Müzesi :

Rönesans dönemini yansıtan Barok tarzı binalar UNESCO tarafından Dünya Kültür Mirası Listesi'ne alındı. Şehirde 68 müze var. Geçmişin Harikalar Sanatı'nın bir mezarlığı var. Ortaçağ Avrupa mimarisine sahip olan kent, Pazar Yeri'nde yer alan yapıların farklı mimari özellikleri ile ön plana çıkmaktadır. Bu mimari güzelliği gezerken her an fotoğraflanmak isteyeceksiniz.

5- Aşk Tüneli :

Ukrayna'nın Kleven kasabasındaki Loch Tüneli, romantik fotoğraflar için oldukça popüler bir durak. Demiryolu hala kullanılıyor. Günde üç kez odun yakındaki bir fabrikaya taşınır.

6- Odessa Yeraltı Mezarları:

Katakomb ayrıca İkinci Dünya Savaşı sırasında Partizanlar için bir sığınaktır. Odessa şehrine yaklaşık 40 km uzaklıkta bulunan Katakomblar 3 kattan oluşur ve zeminin 16 metre altına kadar iner. İçeride hastaneden okumaya, mutfaktan kiliseye kadar çok çeşitli şeyler var.

7- Lviv Opera ve Bale Tiyatrosu :

Avrupa'nın en güzel opera evlerinden biri olan Lviv Opera Binası, adeta şehrin sembolik yapısı. 1897 yılında Mimar Zygmunt Gorgolewski tarafından inşa edilmiştir ve bugün tüm ihtişamıyla ayakta durmaktadır.

8- Güleryüzlü ve Yardımsever İnsanlar:

Ukrayna halkı, turistlere karşı nazik davranışlarıyla tanınan misafirperver insanlardır. Yabancı turistlere bile yardım etmeye çalışan Ukraynalılar, iletişim sorunu da ondan kurtuluyor ve bu da Ukrayna'yı dil bilmeden gidebileceğiniz yegane ülkelerden biri yapıyor.

9- Ukraynalı Kızlar :

Kızların büyük çoğunluğu gerçekten güzel ve bakımlı. Kiev kadını umursamadan göremezsiniz. Kızlar çok kibar, şıklıklarını hiç bozmazlar. Ne zaman görüşmek isterseniz kibar bir cevap alacağınızdan emin olabilirsiniz.

10- Gece Hayatı :

Gece hayatı için cuma veya cumartesi gibi pek bir konsept yok, kulüplerin her gece dolu olduğunu görebilirsiniz.

السياحة في أوكرانيا ، 10 أسباب لزيارة أوكرانيا:

وفقًا للبيانات التي قدمتها وزارة التنمية الاقتصادية الأوكرانية ، زار 11.1 مليون سائح أوكرانيا في عام 2017. تم تسجيل هذا الرقم بنسبة 7 في المائة أكثر من العام الماضي.

1- رخيصة:

يفضل الكثير من السياح أوكرانيا لأنها رخيصة. إنها واحدة من أرخص الدول في العالم ، بعيدًا عن أوروبا. أثناء الرحلة ، بلد يمكن إنفاق المال فيه وقتًا ممتعًا دون قلق.

2- أعلى مستوى من الأمان:

يُعتقد أن أوكرانيا خطرة من بعيد ، بسبب الحرب الأخيرة ، وعلى عكس ما يعتقد ، تم التغلب على ثقة السكان المحليين والسياح. يمكن للناس من جميع أنحاء البلاد المشي بأمان في شوارع المدينة من أول أضواء في الصباح حتى نهاية الليل.

3- ساحة الاستقلال:

رمز الساحة هو نصب "الحرية". إنه مكان لقاء الأوكرانيين ، إلا أنه يمثل تحديثًا فقط للسائحين القادمين إلى كييف لالتقاط الصور. يقع ميدان الاستقلال على رأس الأماكن التي يجب زيارتها في كييف.

4- متحف العمارة في الهواء الطلق:

المباني ذات الطراز الباروكي التي تعكس عصر النهضة ، احتلت اليونسكو مدينة لفيف في قائمة التراث الثقافي العالمي. يوجد في المدينة 68 متحفًا. توجد مقبرة لفن عجائب الماضي. تحتل المدينة ، التي تتميز بفن العمارة الأوروبية في العصور الوسطى ، الصدارة بميزاتها المعمارية المختلفة للمباني الواقعة في Market Place. سترغب في أن يتم تصويرك في أي لحظة وأنت تسافر بهذا الجمال المعماري.

5- نفق الحب:

يعد نفق بحيرة لوخ في مدينة كليفن في أوكرانيا محطة شهيرة للغاية لالتقاط الصور الرومانسية. لا يزال خط السكة الحديد قيد الاستخدام. يتم نقل الخشب ثلاث مرات في اليوم إلى مصنع قريب.

6- سراديب الموتى أوديسا:

كاتاكومب هي أيضًا مأوى للحزبين خلال الحرب العالمية الثانية. على بعد حوالي 40 كم من مدينة أوديسا ، تتكون كاتاكومب من 3 قطط وتقطع مسافة تصل إلى 16 مترًا تحت الأرض. هناك أشياء كثيرة بالداخل في مجموعة متنوعة من المستشفى للقراءة ، من المطبخ إلى الكنيسة

7- مسرح لفيف للأوبرا والباليه:

تعد دار الأوبرا في لفيف ، وهي واحدة من أجمل دور الأوبرا في أوروبا ، بمثابة الهيكل الرمزي للمدينة تقريبًا. تم بناؤه من قبل المهندس المعماري Zygmunt Gorgolewski في عام 1897 وهو يقف اليوم بكل روعته.

8- الأشخاص الودودون والمتعاونون:

الشعب الأوكراني شعب مضياف معروف جيدًا بسلوكه اللطيف تجاه السياح. الأوكرانيون الذين يحاولون مساعدة حتى السياح الأجانب ، فإن مشكلة التواصل هي أيضًا التخلص منها ، وهذا يجعل أوكرانيا من الدول الوحيدة التي يمكنك الذهاب إليها دون معرفة اللغة.

9- الفتيات الأوكرانيات:

الغالبية العظمى من الفتيات جميلات حقًا ومعتنى بهن جيدًا. لا يمكنك رؤية امرأة كفيف بدون رعاية. الفتيات لطيفات جدا ، لا يكسرن أناقتهن إطلاقًا. متى أردت الالتقاء ، تأكد من حصولك على رد مهذب.

10- الحياة الليلية:

بالنسبة للحياة الليلية ، ليس هناك الكثير من المفاهيم مثل الجمعة أو السبت ، يمكنك أن ترى أن النوادي مليئة كل ليلة.